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Protokół Nr LI 

z sesji Rady Powiatu w Kętrzynie 

18 sierpnia 2022 roku, godz. 13:00 
 

 

Ustawowy skład Rady Powiatu w Kętrzynie stanowi 19 radnych, podczas rozpoczęcia obrad 

nieobecny radny Mirosław Sieniakowski, radny Jarosław Pieniak, radny Ryszard Kawczyński oraz radny 

Jarosław Podgórski. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Obrady 

prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie Urszula Baraniecka.  

 

Ad. pkt 1 

OTWARCIE SESJI 

 

O godz. 13:00 w Sali Kominkowej Starostwa Powiatowego w Kętrzynie Przewodnicząca Rady 

Urszula Baraniecka otworzyła LI sesję Rady Powiatu w VI kadencji, stwierdziła prawomocność obrad  

i powitała zebranych radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Ad. pkt  2 

PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

  

Na wstępie Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia i poprosiła o zgłaszanie 

wniosków o jego zmianę. 

1. Otwarcie LI sesji Rady Powiatu w Kętrzynie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad - zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Sprawozdanie Starosty Kętrzyńskiego z prac Zarządu Powiatu w Kętrzynie w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu dotyczące złożonego 

sprawozdania. 

5.   Odpowiedzi na zadane zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Informacje, oświadczenia i wolne wnioski. 

8. Informacja na temat działalności inspekcji, służb i straży na terenie Powiatu Kętrzyńskiego oraz 

informacja na temat bezpieczeństwa publicznego w Powiecie Kętrzyńskim za 2021 r.  

9. Analiza utrzymania dróg powiatowych w zakresie remontów i inwestycji. 

10. Przedstawienie Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Kętrzyńskiego na 

lata 2015 – 2020 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2021 – 2022. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) oceny ekonomiczno-finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu; 

b) oceny ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego w Kętrzynie; 

c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Mażany przez Wopławki” w 2022 roku; 

d) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc noclegowych  

w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Kętrzynie wchodzącym w skład Powiatowego 

Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie; 

e) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc noclegowych  

w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Reszlu przy Zespole Szkół im. Macieja Rataja  
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w Reszlu; 

f) o zmianie uchwały w sprawie zasad ustalania, obniżania i rozliczania tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć niektórych nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Kętrzyński; 

g) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu; 

h) uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Kętrzyńskiego do roku 2030”; 

i) powołania radnego do składu osobowego komisji stałej problemowej Edukacji i Kultury Rady 

Powiatu w Kętrzynie; 

j) zmiany składu osobowego komisji stałej problemowej Edukacji i Kultury Rady Powiatu  

w Kętrzynie; 

k) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035; 

l) zmian w budżecie powiatu na rok 2022; 

m) pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działania Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy w Kętrzynie; 

n) zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie przeprowadzenia kontroli  

w Powiatowym Urzędzie Pracy w Kętrzynie; 

o) pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działania Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy w Kętrzynie; 

p) powierzenia przez Powiat Kętrzyński zadania publicznego polegającego na zimowym 

utrzymaniu dróg kategorii powiatowej położonych na terenie Miasta Kętrzyn. 

12. Przyjęcie protokołu z L sesji Rady Powiatu w dniu 23 czerwca 2022 r. 

13. Zamknięcie LI sesji Rady Powiatu w Kętrzynie. 

 

Radni nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 

Ad. pkt  3 

SPRAWOZDANIE STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO Z PRAC ZARZĄDU POWIATU  

W KĘTRZYNIE W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

Przechodząc do kolejnego punktu obrad Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka poprosiła 

Starostę Michała Kochanowskiego o przedstawienie sprawozdania. 

 

Starosta poinformował, że sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w okresie od 23 czerwca 2022 

r. do 18 sierpnia 2022 r. radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. Sprawozdanie stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. Starosta poinformował, że chce odnieść się głównie do jednego tematu, który był 

omawiany przez Zarząd, a mianowicie: 

1) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o odrzuconych ofertach w ramach postępowania nr 

CUW.PK.343.12.2022 prowadzonego w trybie podstawowym bez negocjacji pt. Wymiana pokrycia 

dachowego oraz montaż instalacji fotowoltaicznej na budynku Zespołu Szkół im. Marii Curie 

Skłodowskiej w Kętrzynie. Starosta wyjaśnił, że postępowanie zostało unieważnione, ale w kolejnym 

postępowaniu została wyłoniona firma do wykonania tego zadania, natomiast błędna kwota, która 

była wstawiona w sprawozdaniu została wczoraj zaktualizowana. Starosta dodał, że do kwoty zapisanej 

w budżecie zabrakło 35 000 zł, w związku z czym dzisiaj wysoka rada podejmie uchwałę dot. zmian  

w budżecie Powiatu Kętrzyńskiego na rok 22 i tam będzie ta kwota dodana. 

2) Zarząd Powiatu w drodze uchwały powołał komisje odbiorowe do przeprowadzenia czynności 

odbiorowych następujących zadań inwestycyjnych:  

 Przebudowa drogi powiatowej nr 1703N na odcinku od DW 590 do miejscowości Modgarby – 

termin odbioru 10 sierpnia. Starosta dodał, że Inwestycja została odebrana i rozliczona. 

 Przebudowa drogi powiatowej nr 1580N ul. Szkolna w Korszach - etap I. Starosta wyjaśnił, że 
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prace jeszcze trwają i z tego co zapowiada Wykonawca, do końca sierpnia prace będą 

ukończone. 

 Poprawa parametrów technicznych oraz warunków bezpieczeństwa poprzez przebudowę dróg 

powiatowych na terenie gminy Kętrzyn. Starosta poinformował, że inwestycja nie została 

jeszcze odebrana, ale z zapowiedzi Wykonawcy wynika, że do końca września ta inwestycja 

zostanie zrealizowana.  

3) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o unieważnieniu postępowania prowadzonego w trybie 

podstawowym to jest „Przebudowa dróg powiatowych nr 3929N ul. Zientary-Malewskiej i nr 3900N ul. 

Gałczyńskiego w Reszlu”. Starosta poinformował, że w swojej historii samorządowej nie przypomina 

sobie sytuacji, w której żaden z wykonawców nie składa oferty na zadanie, ale zostało powtórzone. 

4)  Zarząd Powiatu w drodze uchwał powierzył pomocnicze działania zakupowe do przeprowadzenia 

postępowań na następujące zadania inwestycyjne:  

 Przebudowa dróg powiatowych ul. Zientary-Malewskiej i ul. Gałczyńskiego w Reszlu – 

powtórzone postępowanie. 

 Przebudowa drogi powiatowej  nr 1989N Głowbity-Łankiejmy. Starosta poinformował, że  

w jednej z audycji Radia Olsztyn wybraną tę drogę jako najgorszą drogę powiatową  

w Województwie Warmińsko – Mazurskim. Starosta dodał, że nie zgadza się z tym, co do 

zasady, natomiast dokumentacja, którą Powiat posiadał przy aplikowaniu o dofinansowanie  

z Programu Inwestycji Strategicznych zakładała trzy miliony złotych, a najtańsza oferta po 

postępowaniu opiewa na około 4 000 000 zł. Starosta dodał, że do dzisiaj wykonawcy mieli 

czas na dostarczenie odpowiedniej dokumentacji po postępowaniu, a w przyszłym tygodniu 

prawdopodobnie zostanie podpisana umowa z Wykonawcą. 

 Poprawa bezpieczeństwa drogowego poprzez przebudowę dróg powiatowych i obiektu 

mostowego na terenie gminy i miasta Reszel. Starosta poinformował, że postępowanie będzie 

ogłoszone w momencie, kiedy Powiat uzyska ostateczne uzgodnienia z Wojewódzkim 

Konserwatorem Zabytków.  

 Przebudowa drogi powiatowej nr 3926N ulica Spichrzowa w Reszlu. Starosta wyjaśnił, że jest to 

ulica, która ma 200 metrów i dodał, że dokumentacja techniczna, którą posiadamy opiewała na 

kwotę około 800 000 złotych, natomiast w budżecie zabezpieczona jest kwota 1 200 000 zł 

wraz z rezerwą subwencji ogólnej. Starosta poinformował, że jeden Wykonawca złożył ofertę 

na kwotę milion dziewięćset tysięcy złotych, w związku z czym należałoby dołożyć 700 000 zł. 

Starosta wyjaśnił, że postępowanie zostało unieważnione, a w piątek lub najpóźniej  

w poniedziałek zostanie ogłoszone ponownie. 

5) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o wykonaniu budżetu Powiatu Kętrzyńskiego za czerwiec 

2022 r.. Starosta poinformował, że DOCHODY wykonano w kwocie 51 812 247,09 zł, co stanowi 45,8% 

planu, natomiast WYDATKI natomiast wykonano na poziomie  42 614 938,64 zł, tj. 31,6% planu. 

6) Zarząd Powiatu w drodze uchwały nr 1084/2022 zatwierdził sprawozdanie finansowe Centrum 

Biblioteczno-Kulturalnego Powiatu Kętrzyńskiego.  

7) Zarząd Powiatu w drodze uchwały nr 1085/2022 zatwierdził skonsolidowany bilans Powiatu 

Kętrzyńskiego za 2021 rok. 

8)  Zarząd Powiatu w drodze uchwały przekazał nieodpłatnie ze stanu ewidencyjnego majątku 

Starostwa Powiatowego w Kętrzynie na stan ewidencyjny majątku Zarządu Dróg Powiatowych  

w Kętrzynie, dokumentem PT, środek trwały – inwestycję zakończoną, przeprowadzoną przez Powiat 

Kętrzyński pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1608N Wopławki-Czerniki” – wartość początkowa 

1 410 812,80 zł. Starosta wyjaśnił, że była to inwestycja, która stanowiła tak zwany wydatek 

niewygasający w budżecie powiatu i została zrealizowana zgodnie z harmonogramem i zgodnie  

z terminami. 

9) Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 1082/2022 w sprawie  zmiany uchwały w sprawie ustalenia 
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minimalnych stawek czynszu za najem lub dzierżawę gruntów lub budynków. 

10)  Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o wyniku czwartego przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości zabudowanej położonej w Reszlu przy ul. I. Krasickiego 

oznaczonej jako działka 83 i 84/1. Starosta poinformował, że do przetargu został dopuszczony  

1 oferent. Cena wywoławcza nieruchomości ustalona była na 998 050 zł, a w przetargu uzyskano cenę 

– 1 008 040 zł. Starosta wyjaśnił, że są to budynki po byłym Specjalnym Ośrodku Szkolno – 

Wychowawczym i jest to ostatni budynek, który nie służył wykonywaniu funkcji powiatowych, a będzie 

dodatkowym uatrakcyjnieniem Reszla, ponieważ inwestor, który nabył te nieruchomości ma poważne 

plany wobec tego obiektu. 

11) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o wskazaniu przez Komisję Konkursową kandydatki – 

Pani Oliwi Piotrowicz na stanowisko dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Wojciecha 

Kętrzyńskiego w Kętrzynie.  

12) Zarząd Powiatu w drodze podjętego stanowiska wyraził zgodę na przyznanie dla Koła Polskiego 

Związku Wędkarskiego nr 19 Kętrzyn - Miasto środków finansowych na zakup urządzenia 

termowizyjnego. Starosta wyjaśnił, że urządzenie termowizyjne będzie wykorzystywane przez 

społeczną straż rybacką, a na ten cel została przeznaczona kwota 5 000 zł. z opłat za gospodarowanie 

środowiskiem.  

13) Zarząd Powiatu ogłosił zamiar bezpośredniego zawarcia umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej Kętrzyn – Kętrzyn przez Sławkowo. Jest to 

linia również dofinansowana ze źródeł Wojewody.  

14) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwał przyjął sprawozdania z wykonania zadań publicznych  

i dotyczy to Ochotniczych Straży Pożarnych w Kętrzynie, Stowarzyszenia „O Nas z Nami”, Towarzystwa 

Miłośników Reszla i Okolic, Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Kętrzynie oraz Mazurskiego 

Stowarzyszenia na Rzecz Osób Niepełnosprawnych. Wszystkie zadania zostały wykonane zgodnie  

z zapisami umowy. 

15)  Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Dyrektora Centrum Biblioteczno-Kulturalnego Powiatu 

Kętrzyńskiego o zawarciu umowy z Biblioteką Narodową w Warszawie dotyczącej dofinansowania 

zadania w ramach Programu Wieloletniego „Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa 2.0”.  

16) Zarząd Powiatu zapoznał się z wynikami kontroli dotyczącej oceny prawidłowości dysponowania 

mieniem powiatu w zakresie pobierania należności finansowych z tytułu najmu pomieszczeń, będących 

w zasobach Zespołu Szkół im. Marii Curie Skłodowskiej. Ten temat był omawiany na Zarządzie Powiatu 

oraz wczoraj na komisji edukacji.  

17) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją, że władze powiatu węgorzewskiego są zainteresowane 

możliwością reaktywacji połączenia kolejowego z Kruszewca. Starosta poinformował, że prowadzone 

są rozmowy z Powiatem Węgorzewskim oraz PKP na temat możliwości unormowania statusu 

prawnego tej linii kolejowej.  

18) W celu realizacji uchwał Rady Powiatu w Kętrzynie, podjętych na poprzedniej sesji, Zarząd 

Powiatu podjął czynności formalno-prawne: w ramach nadzoru, wymagane przepisami, uchwały 

zostały przesłane Wojewodzie Warmińsko-Mazurskiemu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej  

w Olsztynie Zespół Zamiejscowy w Elblągu. Do tej pory nie było rozstrzygnięć nadzorczych Wojewody 

oraz uchwał Kolegium RIO w Olsztynie, stwierdzających nieważność uchwał Rady Powiatu.  

19) Starosta poinformował, że 29 czerwca zakończyła pracę Powiatowa Komisja Wojskowa. Dodał, że 

Powiat wspólnie z Wojskowym Centrum Rekrutacji przeprowadził kwalifikację wojskową, która trwała 

prawie miesiąc. Starosta pogratulował dla pana kierownika, który też w ocenie Centrum Wojskowego 

Rekrutacji, zorganizował kwalifikację wojskową profesjonalnie i w dobrych warunkach.  

20) Starosta poinformował, że spłynęły wyniki matur z naszego powiatu i zarówno w technikach  

jak i liceach ogólnokształcących wyniki matur naszej młodzieży przewyższają średnią krajową i średnią 

regionalną. Starosta dodał, że to dobrze świadczy o naszej młodzieży i placówkach oświatowych. 
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21) W ramach bieżących napraw została zrealizowana naprawa drogi w Leginach w gminie Reszel. 

Ponadto rozstrzygnięto program inwestycji strategicznych tzw. edycja III dla samorządów 

popegeerowskich. Starosta wyjaśnił, że w dwóch poprzednich edycjach tylko gminy mogły brać udział 

w programie, a w tym roku również powiaty były dopuszczone i złożyliśmy dwa wnioski, które 

otrzymały promesy inwestycyjne tj. Poprawa efektywności energetycznej budynków Starostwa 

Powiatowego i Zarządu Dróg Powiatowych w Kętrzynie.  

22) Dla Zarządu Dróg Powiatowych został zakupiony rębak do drewna, które jest wycinane z pasa 

drogi powiatowej i okazało się, że wiele osób zgłasza się w celu odkupienia zrębek.  

23) Starosta poinformował, że obecnie trwa modernizacja remizy OSP w Pilcu i Karolewie, co podnosi 

poziom naszego bezpieczeństwa.  

 

 

Ad. pkt 4 

ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

Radni nie zgłosili zapytań do Starosty i Członków Zarządu.   

 

Ad. pkt 5 

ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU POWIATU 

 W związku z powyższym punkt jest bezprzedmiotowy.  

 

Ad. pkt 6 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

 Radni nie złożyli interpelacji ani zapytań.  

 

  

Ad. pkt 7 

INFORMACJE, OŚWIADCZENIA I WOLNE WNIOSKI 

Radny Krzysztof Tytman powiedział, że chce odnieść się do informacji o miejscu Powiatu  

w rankingu i wyjaśnił, że to nie jest tak, że awans na 15 miejsc w ciągu roku wynikał ze spadku liczby 

mieszkańców. Radny poinformował, że zarys metodyki podany w tym piśmie mówi o tym, że nie brano 

pod uwagę na przykład europejskich środków wskazanych. Radny powiedział, że w jego ocenie ten 

awans jest zasłużony w wyniku pracy Zarządu Powiatu i całego urzędu. 

 

 O zabranie głosu poprosił mieszkaniec powiatu, redaktor Info-Kętrzyn24.pl Pan Kacper 

Jędrzejczak. 

 Przewodnicząca Urszula Baraniecka zapytała o cel wystąpienia  

Pan Kacper Jędrzejczak poinformował, że wypowiedź będzie dotyczyła Powiatowego Urzędu 

Pracy w Kętrzynie.  Kontynuując Pan Jędrzejczak powiedział, że jest zdziwiony taką ciszą radnych  

w sprawie sytuacji jaka jest w Powiatowym Urzędzie Pracy.  Wyjaśnił, że w ostatnim czasie, zresztą pod 

koniec lipca tego roku pojawił się dość poważny dokument wystawiony przez Państwową Inspekcję 

Pracy Okręg w Olsztynie, informujący o szeregu nieprawidłowości  w Urzędzie Pracy, a także  

o występowaniu mobbingu. Pan Jędrzejczak dodał, że za niecały miesiąc odbędzie się sprawa sądowa 

przeciwko Powiatowemu Urzędowi Pracy w Kętrzynie w związku z zapłaceniem odszkodowania  

i zadośćuczynieniem za sytuacje mobbingowe. Pan Kacper Jędrzejczak powiedział, że jest zdziwiony 

ciszą radnych i próbą przemilczenia tego. Dodał, że sygnały o tej sytuacji napływają już od czerwca,  

teraz dużo mówi się o kontroli Państwowej Inspekcji Pracy, a już w marcu było wiadomo, że 

zawiadomienie trafiło do sądu. Pan Jędrzejczak poinformował, że dzisiaj również dowiedział się, że 

poszło zawiadomienie do prokuratury na podstawie aktualnego, sporządzonego protokołu Inspekcji 



 6 

Pracy. Pan Jędrzejczak powiedział, że dziwi się, iż Rada Powiatu w Kętrzynie przysięgała na nasze godło 

z ręką na sercu, że będzie dbać o interesy mieszkańców Powiatu Kętrzyńskiego, a teraz milczy. Dodał, 

że radni siedzą cicho i udają, że tematu nie ma czytając zacytowane w protokole wypowiedzi dyrektora 

do pracowników np. „ty debilu”, „ty idioto”. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła, aby Pan Jędrzejczak nie czynił w tej chwili żadnych pomówień, 

ponieważ radni otrzymali cały plik sprawy, ale to sąd musi rozstrzygnąć z czym mamy do czynienia. 

Przewodnicząca dodała, że radni otrzymali cały pakiet informacji dotyczących sytuacji, o której mówi 

Pan Jędrzejczak oraz odbyły się posiedzenia komisji, na których również radni dyskutowali i też złożyli 

wnioski co do dalszego postępowania, w związku z tym, to że w tej chwili na sesji nie odbywa się 

jarmark, czy też sąd kapturowy nie oznacza, że radni nie posiadają wiedzy i nie chcą zająć się tematem. 

Przewodnicząca podziękowała za te informacje i dodała, że można było je po prostu przesłać na piśmie, 

ponieważ w Radzie Powiatu nie potrzeba gwiazdorstwa, tylko realnych działań.  

Pan Kacper Jędrzejczak zapytał Przewodniczącą, czy czytała ten dokument, ponieważ na jego 

podstawie zostały zacytowane informacje i dodał, że opublikował protokół Państwowej Inspekcji Pracy 

z ocenzurowanymi, względem RODO, informacjami.  

Przewodnicząca powtórzyła, że radni zarówno z protokołem, jak i zaleceniami pokontrolnymi 

zostaną zapoznani, dlatego, że takie wnioski były wczoraj na komisjach, w związku z tym, dzisiaj 

pracujemy zgodnie z porządkiem obrad, nie robimy tutaj sądu kapturowego, a sprawą będziemy się 

zajmować.  

 Pan Kacper Jędrzejczak powiedział, że cytował protokół pokontrolny, podpisany przez 

inspektora pracy w Olsztynie. Dodał, że dziwi się podejściem radnych i to, że kierownictwo PUP nie 

zostało zawieszone na jakiś czas, żeby radni wyjaśnili całą sytuację. Pan Jędrzejczak dodał, że radni 

powinni dać pracownikom jednostki sygnał: słuchajcie, jesteśmy z wami, chcemy wyjaśnić całą 

sytuację, działamy dalej, chcemy zrobić wszystko, żeby było dla państwa jak najlepiej, a niestety jest 

cisza. Pan Jędrzejczak dodał, że pracownicy, z którymi ma kontakt boją się, że stracą pracę przez 

publiczną wypowiedź, podpisanie się pod danym dokumentem. 

 

Starosta Michał Kochanowski poinformował, że nie ma zgody na mobbing wobec pracowników 

i nikt z nas nie chciałby być poniżany, więc nie ma tolerancji dla tego typu zachowań. Starosta dodał, że 

Rada i Zarząd muszą zachować powagę i rozwagę w całej sytuacji, ponieważ wpłynął anonim i ten 

protokół to nie jest tak naprawdę ostateczne wystąpienie pokontrolne. Starosta wyjaśnił, że Urząd 

Pracy ma teraz możliwość wniesienia swoich uwag do tego protokołu, a tam ani razu nie występuje 

słowo mobbing. Starosta powiedział, że w dokumencie występują w większości uwagi dotyczące 

organizacji czasu pracy, zakresu czynności, szkoleń BHP, delegowania pracowników do innych zadań, 

postępowań z komisją socjalną i te wszystkie elementy, które wskazuje kontrola będą w naturalny 

sposób naprawione. Ponadto Starosta przypomniał, że w porządku dzisiejszej sesji znajduje się  

uchwała dotycząca zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej. Starosta powiedział, że jeśli jest coś na rzeczy, 

jeśli pracownicy Urzędu Pracy chcą coś przekazać to można przyjść lub zadzwonić i gwarantuję, że 

żadna z osób, która przedstawi wiarygodne fakty na temat nieprawidłowości w Urzędzie Pracy, może 

być bezpieczna o zatrudnienie. Starosta dodał, że jeżeli któryś z pracowników Powiatowego Urzędu 

Pracy ma jakiekolwiek sygnały, dowody, chce coś przekazać, to przez sekretariat można umówić się na 

spotkanie.  
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Ad. pkt 8 

INFORMACJA NA TEMAT DZIAŁALNOŚCI INSPEKCJI, SŁUŻB I STRAŻY NA TERENIE POWIATU 

KĘTRZYŃSKIEGO ORAZ INFORMACJA NA TEMAT BEZPIECZEŃSTWA PUBLICZNEGO W POWIECIE 

KĘTRZYŃSKIM ZA 2021 R. 

 Na wstępie Przewodnicząca poinformowała, że radni otrzymali sprawozdania przesłane przez 

Komendę Powiatową Policji w Kętrzynie oraz Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej  

w Kętrzynie (zał. nr 3 i 4).  

a)  Komenda Powiatowa Policji w Kętrzynie 

 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Kętrzynie Marcin Piechota przedstawił zebranym 

prezentację i omówił poszczególne zagadnienia.  

Zastępca Komendanta poinformował, że w tym roku nie ma wakatów, chociaż na początku 

roku były odejścia ze służby, ale zostały uzupełnione. Dodał, że kilku policjantów jest na kursach 

podstawowych, adaptacji zawodowej, kilka osób również długotrwale choruje, ale sytuacja kadrowa 

jest niezła. Przestępczość ogółem plasuje się na podobnym poziomie, jak w ubiegłych latach. Są 

niewielkie wahania, ale to jest wszystko w dotychczasowych granicach. W przestępstwach 

kryminalnych obserwujemy sukcesywny spadek o niewielką liczbę. Zastępca Komendanta 

poinformował, że na tle województwa, KPP w Kętrzynie plasuje się na wysokich miejscach. Pan Marcin 

Piechota poinformował, że obserwuje się wzrost przestępstw gospodarczych, a mniej jest przestępstw, 

gdzie dochodzi do fizycznego kontaktu czyli włamań i kradzieży. Wyjaśnił, że chodzi o wszelkie 

oszustwa internetowe, wyłudzenia przez blik, kliknięcie w link, itd., czyli te przestępstwa popełniane 

on-line, bez kontaktu z osobą, która pada ofiarą tego przestępstwa. Pan Marcin Piechota 

poinformował, że w tym zakresie podejmowana jest walka z przestępczością, funkcjonują 

rozbudowywane struktury cyberprzestępczości na poziomie Komendy Głównej i komend 

wojewódzkich. Następnie Zastępca Komendanta powiedział o przestępstwach narkotykowych  

i wyjaśnił, że tego typu sytuacje nie są zgłaszane. Jest to praca operacyjna policjantów, którzy 

podejmują działania prowadzące do wykrycia procederu i zatrzymania sprawców. Zastępca 

Komendanta poinformował, że wykroczenia na przestrzeni lat plasują się mniej więcej na podobnym 

poziomie, zawsze najwięcej jest wykroczeń w komunikacji i ruch drogowy. Dodał, że w interwencjach 

pilnych średni czas reakcji wynosi 8 minut, czyli mieści się w zakładanym progu satysfakcji, natomiast  

w interwencjach zwykłych niestety limit jest przekroczony, co jest spowodowane rozległością terenu. 

Pan Marcin Piechota poinformował, że w okresie sprawozdawczym zanotowano nieznacznie mniej 

wypadków i nieznacznie więcej kolizji, natomiast 8 osób zginęło na naszych drogach.  

 

Radny Mirosław Bobrowski zapytał w jakiej grupie wiekowej są dokonywane przestępstwa 

gospodarcze. 

Zastępca Komendanta wyjaśnił, że  nie ma reguły dotyczącej wieku osób poszkodowanych, 

ponieważ takimi przestępstwami są zagrożone zarówno osoby starsze, jak i osoby młode i w średnim 

wieku. Dodał, że ten typ przestępczości przestał być domeną osób starszych, tak jak było to przy 

metodzie „na wnuczka”. 

Radny Lech Ryndzionek zapytał czy w tym roku były utonięcia na obszarze powiatu.  

Pan Marcin Piechota odpowiedział, że było jedno utonięcie, a ponadto w weekend była bardzo 

niebezpieczna sytuacja w Solance, ale udało się odratować mężczyznę. 

 

b) Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Kętrzynie 

 

Zastępca Komendanta Pan Kamil Golon poinformował, że sprawozdanie zostało radnym 

udostępnione przed posiedzeniami. Następnie Pan Kamil Golon omówił najważniejsze zagadnienia,  
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a mianowicie poinformował, że w 2021 roku KP PSP odnotowała 950 zdarzeń, czyli o 136 więcej niż  

w 2020 roku i chodzi głównie o miejscowe zagrożenia.  Poinformował również, że niepokojące są 

wolne wakaty, a jest ich obecnie aż 7. Zastępca Komendanta dodał, że prowadzone są trzy 

postepowania naborowe ale komisja lekarska odrzuca kandydatów. Zastępca Komendanta 

poinformował, że KP PSP zepsuł się podnośnik, który jest wykorzystywany do różnych działań, czy przy 

pożarach, usuwaniu drzew, ułamanych konarów, a naprawa kosztuje aż 30 000 zł, w związku z czym 

Komeda stara się pozyskać pieniądze z Komendy Głównej, a obecnie podnośnik jest wypożyczony  

z Komendy Wojewódzkiej w Olsztynie. Pan Kamil Golon powiedział również, że 1 stycznia br. zaczęła 

obowiązywać ustawa o OSP, w której dużo się zmieniło, a najważniejsza to świadczenie ratownicze  

w wysokości ponad 200 zł dla osób, które służyły w OSP i osiągnęli 65 rok życia w przypadku mężczyzn  

i 60 rok życia w przypadku kobiet.  

 

Ad. pkt 9 

ANALIZA UTRZYMANIA DRÓG POWIATOWYCH W ZAKRESIE REMONTÓW I INWESTYCJI 

Przewodnicząca poinformowała, że sprawozdania przygotowane prze Dyrektora Zarządu Dróg 
Powiatowych Marcina Kołtonowskiego oraz Naczelnik Magdalenę Osinowicz –Dąbrówkę zostały 
przesłane radnych z materiałami sesyjnymi (zał. nr 5). 

Radny Lech Ryndzionek zapytał czy naprawy dróg brukowanych na terenie gmin muszą 
odbywać się na zasadzie zasypania dziur piaskiem. Radny wyjaśnił, że ludzie skarżą się, że pył z tego 
piachu jest roznoszony przez wiatr i jadące samochody.  

Dyrektor Marcin Kołtonowski wyjaśnił, że w ramach działań konserwacyjnych tylko w taki 
sposób można poprawić stan dróg, a inną możliwością jest przebudowa drogi.  

Ad. pkt 10 

PRZEDSTAWIENIE RAPORTU Z REALIZACJI PROGRAMU OCHRONY ŚRODOWISKA DLA POWIATU 

KĘTRZYŃSKIEGO NA LATA 2015 – 2020 Z UWZGLĘDNIENIEM PERSPEKTYWY NA LATA 2021 – 2022 

Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Gospodarowania Środowiskiem Agata Kowalska-Skórka 
poinformowała, że Raport został szczegółowo opracowany i przesłany radnym (zał. nr 6). Naczelnik 
poinformowała, że podstawą prawną opracowania Raportu jest ustawa prawo ochrony środowiska,  
ta która nakłada na Zarząd Obowiązek sporządzenia co dwa lata Raportu z Realizacji Programu 
Ochrony Środowiska dla Powiatu Kętrzyńskiego i przedłożenia go Zarządowi Województwa. Naczelnik 
poinformowała, że dane, na podstawie których został sporządzony Raport zostały pozyskane ze 
Starostwa, Gmin, Głównego Urzędu Statystycznego oraz zakładów funkcjonujących na terenie powiatu. 
Naczelnik wyjaśniła, że Raport oraz Program przygotowała firma Terra Legis ze Szczecina, która 
szczegółowo przedstawiła cele i zadania przewidziane do realizacji w poszczególnych latach.  

 

Ad. pkt 11 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu posiedzenia, a mianowicie podjęcia 
przewidzianych w porządku obrad LI sesji Rady Powiatu uchwał w sprawach: 

 

a) oceny ekonomiczno-finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 

projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie oceny ekonomiczno-finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu, który został podjęty 
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jednogłośnie głosami 16 „za” i nosi numer LI/415/2022 (zał. nr 7).  

 

b) oceny ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego w Kętrzynie 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Starosta Michał Kochanowski powiedział, że na posiedzeniach komisji starał się szczegółowo 
przedstawić radnym obecną kondycję finansową placówki. Następnie poprosił Dyrektora Wojciecha 
Glinkę o kilka najważniejszych informacji bieżących. 

Dyrektor Wojciech Glinka poinformował, że Szpital znajduje się w bardzo dynamicznym okresie 
dotyczącym sytuacji finansowej, ponieważ od 1 lipca br. obowiązuje ustawa regulująca poziom 
wynagrodzeń minimalnych personelu medycznego i pracowników zajmujących się działalnością 
podstawową zatrudnionych na umowę o pracę. Dyrektor wyjaśnił, że ustawodawca nie przewidział, że 
co najmniej połowa pracowników  zatrudniona jest na podstawie innych form, a trzeba również 
pamiętać, że znacznie wzrosły koszty funkcjonowania jednostki, w związku z kryzysem energetycznym  
i inflacją. Następnie Dyrektor poinformował, że prace nad budową nowego bloku operacyjnego trwają 
codziennie do późna, a funkcjonujący dotychczas blok operacyjny został zawieszony na dwa tygodnie 
ze względu na dociągnięcie instalacji do nowego bloku operacyjnego. Dyrektor poinformował, że 
aktualnie ogłaszane są przetargi dotyczące zakupu sprzętu na blok operacyjny w kwocie 3 600 000 zł, 
po długich uzgodnieniach z Urzędem Marszałkowskim i aktualizacji wniosku. Dyrektor dodał, że Szpital 
otrzymał na własność sprzęt przekazany z Rządowej Agencji Rezerw Strategicznych wyceniony na  
ok. 2 600 000 zł. 

Radny Zbigniew Olenkowicz zapytał jak wygląda sytuacja kadrowa i czy są braki. 

Dyrektor poinformował, że dzięki pozyskanie 11 lekarzy spoza Unii Europejskiej spowodowało, 
że w każdym oddziale jest realne wzmocnienie kadrowe, nawet jeżeli muszą pracować pod nadzorem 
specjalisty. Ponadto uruchomione zostały dyżury lekarza na Izbie Przyjęć. Dyrektor wyjaśnił, że jest 
lepiej ale nie idealnie i jedynie oddział chirurgii ma pełną obsadę, a przydałby się anestezjolog, 
gastroenterolog i internista. 

Radny Lech Ryndzionek zapytał czy lekarze na kontraktach otrzymują wynagrodzenia  
w terminie. 

Dyrektor poinformował, że wynagrodzenia wypłacane są do 20 dnia każdego miesiąca.   

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie oceny ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego w Kętrzynie, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 16 „za” i nosi numer LI/416/2022 (zał. nr 8).  

 

c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Mażany przez Wopławki”  
w 2022 roku 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Mażany przez Wopławki” w 2022 roku, 
który został podjęty jednogłośnie głosami 16 „za” i nosi numer LI/417/2022 (zał. nr 9).  
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d) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc 
noclegowych w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Kętrzynie wchodzącym w skład 
Powiatowego Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc noclegowych  
w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Kętrzynie wchodzącym w skład Powiatowego Centrum 
Edukacyjnego w Kętrzynie, który został podjęty jednogłośnie głosami 16 „za” i nosi numer 
LI/418/2022 (zał. nr 10). 

 
e) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc 

noclegowych w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Reszlu przy Zespole Szkół im. 
Macieja Rataja w Reszlu 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 

projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc 
noclegowych w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Reszlu przy Zespole Szkół im. Macieja Rataja 
w Reszlu, który został podjęty jednogłośnie głosami 16 „za” i nosi numer LI/419/2022 (zał. nr 11). 

 
f)  o zmianie uchwały w sprawie zasad ustalania, obniżania i rozliczania tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć niektórych nauczycieli zatrudnionych w szkołach  
i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Kętrzyński 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
o zmianie uchwały w sprawie zasad ustalania, obniżania i rozliczania tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru zajęć niektórych nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla 
których organem prowadzącym jest Powiat Kętrzyński, który został podjęty jednogłośnie głosami  
16 „za” i nosi numer LI/420/2022 (zał. nr 12). 

 
 

g) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 

projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu, 
który został podjęty jednogłośnie głosami 16 „za” i nosi numer LI/421/2022 (zał. nr 13). 
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h) uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Kętrzyńskiego do roku 2030” 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 

projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radny Krzysztof Tytman poinformował, że podtrzymuje swoją pozytywną opinię na temat tego 
dokumentu i ma świadomość pozytywnych opinii Zarządu Województwa oraz Warmińsko-Mazurskiego 
Państwowego Inspektora Sanitarnego i Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Olsztynie. Dodał, 
że przez miesiąc można było zgłaszać uwagi do tego dokumentu, ale radny przeoczył ten termin,  
a teraz chciałby zwrócić uwagę, że w dziale GOSPODARKA WODNO-ŚCIEKOWA na stronie 71 jest tabela 
nr 41, czyli wykaz oczyszczalni ścieków na terenie powiatu kętrzyńskiego, ale w rubryce „odbiornik 
ścieków” przy 9 pozycjach nie ma żadnej informacji. Radny dodał, że pod tym brakiem danych mogą 
istnieć różne powody – banalne lub nie, ale istnieje ustawowy obowiązek podawania danych w tym 
zakresie.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Kętrzyńskiego do roku 2030”, 
który został podjęty jednogłośnie głosami 16 „za” i nosi numer LI/422/2022 (zał. nr 14). 

 
 

i) powołania radnego do składu osobowego komisji stałej problemowej Edukacji i Kultury 
Rady Powiatu w Kętrzynie 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała że ze względu na personalny charakter projektu 
uchwały, komisje stałe ni wydały opinii w tym temacie.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie powołania radnego do składu osobowego komisji stałej problemowej Edukacji i Kultury 
Rady Powiatu w Kętrzynie, który został podjęty jednogłośnie głosami 16 „za” i nosi numer 
LI/423/2022 (zał. nr 15). 

 
j) zmiany składu osobowego komisji stałej problemowej Edukacji i Kultury Rady Powiatu  

w Kętrzynie 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała że ze względu na personalny charakter projektu 
uchwały, komisje stałe ni wydały opinii w tym temacie.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie zmiany składu osobowego komisji stałej problemowej Edukacji i Kultury Rady Powiatu  
w Kętrzynie, który został podjęty jednogłośnie głosami 16 „za” i nosi numer LI/424/2022 (zał. nr 16). 

 
k) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035, 
który został podjęty jednogłośnie głosami 16 „za” i nosi numer LI/425/2022 (zał. nr 17).  
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l) zmian w budżecie powiatu na rok 2022 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 

projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  

w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2022, który został podjęty jednogłośnie głosami 16 „za”  
i nosi numer LI/426/2022 (zał. nr 18). 

  

m) pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działania Dyrektora Powiatowego 
Urzędu Pracy w Kętrzynie 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

 Radny Lech Ryndzionek powiedział, że zamykanie tej sprawy jest przedwczesne, ponieważ  
z przeprowadzonych rozmów wynika, iż do tej pory była to tajemnica poliszynela i radni nic nie 
wiedzieli w tej sprawie.  Radny dodał, że to będzie wyjaśniane nie tylko na forum Rady i usłyszy to 
szersze gremium w kraju. Radny stwierdził, że lepiej poczekać do rozpoznania tej sprawy i zastanowić 
się co z tym zrobić.  

 Radny Zbigniew Olenkowicz powiedział, że miał pewne wątpliwości jak w tej sprawie 
zagłosować, ale deklaracja Starosty dotycząca gwarancji zatrudnienia w przypadku przedstawienia 
informacji na temat sytuacji w Urzędzie Pracy. Radny dodał, że radni chcą wyjaśnić tę sprawę, ale 
łatwo jest kogoś pomówić i skrzywdzić, ale nie wziąć za to odpowiedzialności.  

 Radny Krzysztof Tytman zwrócił się do radnego Lecha Ryndzionka i wyjaśnił, że Komisja Skarg, 
Wniosków i Petycji opiera swoje uzasadnienie na obowiązujących przepisach i w tej sprawie między 
innymi została przedstawiona opinia prawna na temat pozostawiania bez rozpoznania skarg 
anonimowych. Następnie radny Krzysztof Tytman zauważył, że radny Lech Ryndzionek często jest 
zainteresowany skargami, w związku z czym zwrócił się do radnego z propozycją wstąpienia do Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji. Ponadto radny poinformował, że w swoim uzasadnieniu zawnioskowała  
o przeprowadzenie kontroli przez Komisję Rewizyjną, ale tylko w zakresie, do którego jest uprawniona.  

 Radny Piotr Węglarski powiedział, że na wczorajszym posiedzeniu komisji poruszany był jeden 
z wielu aspektów tej skargi, która dotyczyła informacji o wstrzymaniu na okres 30 dni naboru 
wniosków na prace interwencyjne, dofinansowanie wyposażenia miejsca pracy, podjęcia działalności 
gospodarczej, ale w tej informacji nie wskazano od kiedy jest wstrzymany nabór. Radny powiedział, że 
uważa taką sytuację za niedopuszczalną i wnioskuje, że PUP pracuje teraz w niepełnym wymiarze. 
Radny powiedział, że jako przedsiębiorca nie chciałby spotkać się z taką sytuacją. Ponadto radny 
poinformował, że na posiedzeniu komisji padł wniosek o udostępnienie protokołu Państwowej 
Inspekcji Pracy. 

 Starosta Michał Kochanowski poinformował, że wystąpienie pokontrolne jest nawet w sieci, 
więc nie stanowi żadnej tajemnicy i zostanie przesłane radnym. Starosta wyjaśnił, że sytuacja 
dotycząca naboru wniosków powtarza się w każdym roku, ponieważ Fundusz Pracy, w ramach którego 
prowadzone są programy takie jak staże, prace interwencyjne czy doposażenie stanowisk jest 
ograniczony i jeśli przydzielona kwota zostanie wydana to naturalnie wnioski zostają wstrzymane. 
Starosta poinformował, że Dyrektor wystąpił do Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej  
o rezerwę z subwencji na te działania, a rozstrzygnięcie będzie na przełomie sierpnia i września. 

 Radny Łukasz Wiśniewski podziękował Staroście za deklarację, która jest propozycją bardzo 
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mądrą i dobrą. Dodał również, że zgadza się ze słowami radnego Zbigniewa Olenkowicza i sam zna 
wiele osób pracujących w Powiatowym Urzędzie Pracy. Radny przypomniał, że czas pandemii był 
trudny dla PUP ze względu na większe obciążenia. Radny Łukasz Wiśniewski poinformował, że zapoznał 
się z wystąpieniem pokontrolnym i powiedział, że na pewno sprawa jest bacznie śledzona przez 
pracowników, więc apeluje o spokój. Radny powiedział, że kierownictwo musi zapanować nad 
atmosferą w pracy, aby jednostka normalnie funkcjonowała, dlatego radni również muszą ostudzić 
emocje i nie spowodować destabilizacji urzędu, a Komisja Rewizyjna zbada sprawę z zakresie zleconym 
przez Radę.  

 Przewodnicząca Rady Powiatu przypomniała, że skarga została przesłana zarówno  
z Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej oraz od Prezydenta Miasta Stołecznego Warszawy  
w dniu 18 lipca, w związku z czym 20 lipca na adres mailowy, z którego wpłynęły skargi, została 
przesłana prośba o uzupełnienie skarg poprzez podanie imienia i nazwiska skarżącego oraz adresu do 
korespondencji, ale skarżący odpowiedzieli, że nie chcą ujawnić sowich danych. Przewodnicząca 
dodała, że na samym początku skarga została skierowana do radcy oraz do Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji i do tego czasu faktycznie nie została przesłana radnym, ponieważ Komisja musiała zapoznać 
się ze stanem faktycznym i opinią prawną, z których jasno wynika, że nie mamy podstaw do jej 
rozpoznania. Przewodnicząca wyjaśniła, że radni otrzymali wszystkie dokumenty wraz z materiałami 
sesyjnymi. Przewodnicząca dodała, że również jest dostępna dla mieszkańców powiatu podczas 
dyżurów i poza anonimowymi skargami nie otrzymała innych sygnałów na temat sytuacji  
w Powiatowym Urzędzie Pracy. 

 Radny Krzysztof Tytman poinformował, że Komisja Skarg zwróciła szczególną uwagę na to, czy 
w PUP wdrożone są procedury antymobbingowe i członkowie komisji dowiedzieli się, że takie 
procedury w tej jednostce funkcjonują.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działania Dyrektora Powiatowego 
Urzędu Pracy w Kętrzynie, który został podjęty głosami 15 „za” oraz 1 „przeciw” i nosi numer 
LI/427/2022 (zał. nr 19).  

 

n) zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie przeprowadzenia kontroli  
w Powiatowym Urzędzie Pracy w Kętrzynie 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 

projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie przeprowadzenia kontroli  
w Powiatowym Urzędzie Pracy w Kętrzynie, który został podjęty jednogłośnie głosami 16 „za”  
i nosi numer LI/428/2022 (zał. nr 20). 

 

o) pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działania Dyrektora Powiatowego 
Urzędu Pracy w Kętrzynie 

 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 

projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działania Dyrektora Powiatowego 
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Urzędu Pracy w Kętrzynie, który został podjęty głosami 15 „za” oraz 1 „przeciw” i nosi numer 
LI/429/2022 (zał. nr 21). 

 

 

p) powierzenia przez Powiat Kętrzyński zadania publicznego polegającego na zimowym 
utrzymaniu dróg kategorii powiatowej położonych na terenie Miasta Kętrzyn 

 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie powierzenia przez Powiat Kętrzyński zadania publicznego polegającego na zimowym 
utrzymaniu dróg kategorii powiatowej położonych na terenie Miasta Kętrzyn , który został podjęty 
jednogłośnie głosami 16 „za” i nosi numer LI/430/2022 (zał. nr 22). 

 

Ad. pkt 12 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt protokołu: 

 z L sesji Rady Powiatu w Kętrzynie w dniu 23 czerwca 2022 r. – został przyjęty jednogłośnie 

głosami 16 „za”. 

 

 

Ad. pkt 13 

ZAKOŃCZENIE SESJI RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

 W wyniku wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady zamknęła LI sesję  

VI kadencji Rady Powiatu w Kętrzynie o godzinie 15:15. 

 

 

 

Protokołowała:   

M. Filipiak 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu  

w Kętrzynie 

 

/-/ Urszula Baraniecka 


